
          
Uchwała Nr LII/228/10 

Rady Miejskiej Mieroszowa 
z dnia 31 maja 2010r. 

 
 
 
 

w sprawie : zmiany Uchwały Nr XLVI/213/09Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia   

  29 grudnia 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy  Komisji Ogólnej  

                    na I półrocze 2010r.  

 
Na podstawie art.21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym                 

(tj. Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz1591 z późn. zm.) oraz § 34 ust. 1 i 2  Statutu Gminy Mieroszów 
przyjętego Uchwałą Nr XII/46/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2007r. Rada 
Miejska Mieroszowa uchwala co następuje : 
 

§ 1 

 

W załączniku do Uchwały Nr XLVI/213/09 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 

2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2010r wprowadza 

się następujące zmiany :  w miesiącu czerwiec wykreśla się  zapis pkt. 3 o następującej treści : 

„Realizacja zapisów planu zagospodarowania przestrzennego w kontekście działalności KSS 

Bartnica” , w jego miejsce wprowadza się zapis : „ Realizacja następnych etapów inwestycji 

Centrum Edukacyjno – Sportowe. Sposoby finansowania. Możliwości finansowania  

z dochodów własnych”. 

§ 2 

 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Mieroszowa. 

 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i  podlega ogłoszeniu na tablicy informacyjnej 

Urzędu Miejskiego  

 

 

 

 



Uzasadnienie do Uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa  

 Nr LII/228/10 z dnia 31 maja 2010r. 

 

 Na podstawie § 34 ust. 1 i 2  Statutu Gminy Mieroszów przyjętego Uchwałą 

 Nr XII/46/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2007r. Komisje stałe działają 

zgodnie z półrocznym planem pracy, w którym Rada Miejska może na bieżąco dokonywać 

zmian i uzupełnień. 

 W związku z prośbą  Prezesa Kopalni  KSS Bartnica o przesunięcie tematu 

dotyczącego  realizacji zapisów planu zagospodarowania przestrzennego w kontekście 

działalności KSS Bartnica z miesiąca czerwca na  wrzesień br. oraz koniecznością omówienia 

tematu związanego z realizacją następnych etapów inwestycji Centrum Edukacyjno – 

Sportowe Komisja Ogólna wnioskuje o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 


